
 

 

Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 6/2016  

konaného dne 8. 9. 2016 
 
Přítomni: 

1. Jan Hyliš 7. Radovan Necid 

2. Vladimír Černý (předseda) 8. Pavel Bárta 

3. Pavel Štefan 9. Jan Tourek 

4. Zdeněk Kubát 10. Josef Mach (místopředseda) 

5. Bohuslav Musil 11. Petr Fiala 

6. Jaroslav Jirků 12. Hana Strnadová (tajemnice) 

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Jaroslav Kohout 2. Karel Štefl 

 
Hosté: 

1. Libor Joukl (náměstek hejtmana Kraje Vysočina) 

2. Pavel Bartoš (ODSH) 

3. Jiří Antonů (RROS Vysočina) 

4. Jan Míka (ředitel KSÚSV) 

 
Program: 

1. Zahájení jednání a schválení programu 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 

3. Projednání materiálů projektu Veřejná doprava Vysočiny + další aktuální informace  

k projektu 

4. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 

5. Projednání požadavků měst a obcí 

6. Různé 

7. Závěr 

 
1. Zahájení jednání a schválení programu 
Vladimír Černý, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání, který byl 10 hlasy schválen. K zápisu z minulého zasedání 
nebyly vzneseny žádné připomínky a byl 10 hlasy schválen. 
 
 
2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Usnesení 020/05/2016/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje radě kraje 
schválit střední variantu jako minimální k dalšímu projednávání. 
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Usnesení 021/05/2016/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina bere na vědomí informaci  
o zařazení akce „II/347 Čejov – Humpolec“ do Přílohy D2 - Investice v dopravě a zahájení prací 
na akci. 
 
 
3. Projednání materiálů projektu Veřejná doprava Vysočiny + další aktuální informace  
k projektu 
Členové komise obdrželi s předstihem podkladový materiál. 

 
Pavel Bartoš okomentoval soubor podkladových materiálů Odborný zpracovatel optimalizace 
dopravní obslužnosti, jednotného tarifu a technické části zadávací dokumentace pro uzavření 
smlouvy o veřejných službách v přepravě cestujících. 
Optimalizace dopravní obslužnosti Kraje Vysočina drážní a veřejnou linkovou dopravou 

-  část A6 - Vypracování všeobecných kvalitativních standardů ve veřejné linkové dopravě 
(platných pro celý systém); 

-  část A8 - Vypracování metodiky kontroly plnění všeobecných i specifických kvalitativních 
standardů. 

Zpracování přestupního zónově-relačního tarifu a specifikace požadavků na odbavovací systém, 
clearing, zúčtování tržeb a controlling dopravního systému 

-  část B11 - Návrh řešení problematiky nákupu jízdenky na linkách, kde je zavedeno 
samoobslužné odbavení cestujících; 

-  část B14 - Stanovení povolených tras pro každou přípustnou relaci; 
-  část B17 - Zpracování tarifních map pro každou výchozí zónu; 
-  část B18 - Stanovení výpočtu pro klíčování tržby z integrované jízdenky a návrh 

finančních toků v systému; 
-  část B21 - Zpracování ekonomické analýzy; 
-  část B23 - Podrobná technická specifikace požadavků na papírové jízdenky; 
-  část B24 - Podrobná technická specifikace požadavků na odbavovací systémy dopravců 

ve vozidlech i v předprodejních a informačních kancelářích včetně systémů dálkového 
přenosu dat, na systémy správy a evidence karet, bezpečnostní systémy, na zařízení 
přepravní kontroly; 

-  část B25 - Zpracování požadavků na clearingové a zúčtovací centrum a na systémy 
výkaznictví a controllingu systému a jejich technická specifikace, zejména v oblastech; 

-  část B26 - Dodání software (aplikace) pro tvorbu tarifních map a kalkulátoru jízdného 
Zpracování tarifních map pro každou výchozí zónu. 

 
Na zasedání se dostavil člen komise Jaroslav Jirků. 
 
Na základě projednávaných materiálů byla postupně přijata tato usnesení: 
Usnesení 022/06/2016/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje Radě Kraje Vysočina  
ke schválení materiál část B21 s výjimkou ceníku, který byl schválen Radou Kraje Vysočina 
materiálem RK-31-2015-28 ze dne 20. 10. 2015 usnesením č. 1880/31/2015/RK. 
Usnesení bylo přijato 11 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
Usnesení 023/06/2016/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
bere na vědomí  
materiál dílčí část B11, B14, B17, B18, B23, B24, B25, B26. 
Usnesení bylo přijato 11 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
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Usnesení 024/06/2016/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje schválit Radě Kraje Vysočina  
materiál část A6. 
Usnesení bylo přijato 11 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
Usnesení 025/06/2016/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje schválit Radě Kraje Vysočina  
materiál část A8 společně s variantou c. 
Usnesení bylo přijato 11 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
4. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Libor Joukl informoval o těchto záležitostech: 

- Zhodnocení výsledků činnosti KSÚSV za rok 2016. 
- Příprava plánů KSÚSV na rok 2017. 
- Plánování organizačních změn na KSÚSV z důvodu urychlení výkupů pozemků,  

a zajištění včasného majetkoprávního vypořádání. 
- Vypsání výběrového řízení na sypače. 
- Vypracování swot analýzy na možnost vnitřního dopravce (zvážení vhodnosti, rizik  

a pozitiv). Jedná se o dlouhodobou koncepční záležitost. 
- Rozpočet na rok 2017 - informace o projednávání pracovní verze návrhu rozpočtu na 

kapitole Doprava (stav po prvním čtení). 
- Reflexní pásky – v současné době probíhá rozvoz na obce s rozšířenou působností. 

Následně budou reflexní pásky distribuovány do jednotlivých obcí. 
- Pozvání členů dopravní komise na akce: 

o Bezpečná Vysočina, 
o Den komunální techniky a Cestářské rodeo dne 22. září 2016. 

 
Hana Strnadová podala následující informace: 

- V Poslanecké sněmovně je nyní návrh novely zákona č. 13/1997 Sb. o pozemních 
komunikacích v tom smyslu, že zákon umožní přenést na kraje i jen některé činnosti 
správy silnic I. třídy, tj. zimní a běžnou údržbu silnic I. třídy. 

- V poslanecké sněmovně je i návrh na umožnění umístění inženýrských sítí do 
pozemních komunikací. 

- Příloha D 2 – informace o průběhu realizace akcí. 
 
 
5. Projednání požadavků měst a obcí 
Na odbor dopravy a silničního hospodářství nebyly žádné nové požadavky měst a obcí 
doručeny. 
 
 
6. Různé 
Úkol: Rozeslat členům dopravní komise elektronicky pozvánku na akci „Plnou parou 
Vysočinou“. 
Odpovědnost: koordinátorka 
 
 
Libor Joukl poděkoval členům dopravní komise za práci v celém volebním období. 
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Vladimír Černý poděkoval členům dopravní komise, hostům KSÚSV a zaměstnancům ODSH  
za spolupráci v celém volebním období. 
 
 
7. Závěr 
Vladimír Černý poděkoval přítomným členům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
Vladimír Černý 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
Hana Strnadová 
tajemnice Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
Zpracovala Lenka Matysová dne 14. 9. 2016. 


